



सत्यमेव जयते

**Embassy of India**  
**Cairo**

**Republic Day Celebrations**

On the occasion of the **72<sup>nd</sup> Republic Day of India**, the Flag Hoisting Ceremony will be held at **0930 hrs** at the India House, 19, Mohamed Mazhar Street, Zamalek on Tuesday, **26 January 2021**.

In view of the COVID-19 pandemic and the need for social distancing, **the Flag Hoisting ceremony will be restricted to Embassy personnel only**. The coverage of the event will be shared with the Indian community and made available on social media pages of the Embassy.

**Cairo**  
**20 January 2021**

\*\*\*



सत्यमेव जयते

سفارة الهند

القاهرة

الاحتفال بعيد الجمهورية

بمناسبة الاحتفال بعيد الجمهورية الثاني والسبعين للهند، تقام احتفالية رفع العلم الهندي الساعة التاسعة والنصف صباحاً بمقر إقامة سفير الهند بالقاهرة الكائن في 19 شارع محمد مظهر، الزمالك، وذلك يوم الثلاثاء الموافق 26 يناير 2021.

وفي ظل جائحة كوفيد-19 وضرورة الالتزام بإجراءات التباعد الاجتماعي، سوف يقتصر حضور الاحتفالية على العاملين بالسفارة فقط، على أن يتم مشاركة أخبار الاحتفالية مع الجالية الهندية ونشرها على صفحات مواقع التواصل الاجتماعي الخاصة بالسفارة.

القاهرة

20 يناير 2021

\*\*\*